
اخبارخبر كوتاه لزوم تقویت زیرساخت های تولید برق حرارتی در خوزستان

رئیس اداره مخابرات مینودشت : 

تبدیل كابل هوایی مخابرات به زمینی به منظور پیشگیری از سرقت

سخنان وزیر نیرو در نشست تخصصی مدیران صنعت برق 
کشور محور جلسه شورای معاونین برق منطقه ای خوزستان

برق  شبکه  ای  منطقه  پایایی  شورای  رئیس 
خوزستان با بیان اینکه باید در ترکیب نیروگاه های 
زیرساخت  گفت:  شود،  داده  تغییراتی  خوزستان 
که  است  لازم  استان  در  حرارتی  برق  تولید  های 
در  ها  نیروگاه  این  احداث  که  چرا  شود  تقویت 
به  وابستگی  و  ارتقاء  را  شبکه  پایداری  خوزستان 
نیروگاه های برق آبی را کم می کند. محمود دشت 
پایایی  شورای  جلسه  سومین  و  بیست  در  بزرگ 
با حضور مدیران صنعت  برق خوزستان که  شبکه 
برق استان و کهگیلویه و بویراحمد برگزار شد، بیان 
حرارتی  نیروگاه  مگاوات   900 و  هزار   8 اگر  کرد: 
نیروگاه  ترکیب  شود  اجرایی  خوزستان  مصوب 
و  برعکس می شود  برق در خوزستان  تولید  های 
آبی و 40 درصد حرارتی  برق  تولید  از 60 درصد 
های  نیروگاه  طریق  از  تولید  درصد  به 60  کنونی 
تاثیر  تحت  شبکه  دیگر  و  رسید  خواهیم  حرارتی 
نخواهد  قرار  ترسالی  و  خشکسالی  جوی  شرایط 
و هماهنگی صنعت  انسجام  به  اشاره  با  گرفت.وی 
برق استان در عبور از پیک تابستان 1400، تصریح 

کرد: لازم است که این همکاری ها در عبور از پیک 
عبور  تا  باشد  داشته  تداوم  نیز  رو  پیش  زمستان 
باشیم.رئیس شورای  داشته  آن  از  آمیزی  موفقیت 

اضافه  خوزستان  برق  شبکه  ای  منطقه  پایایی 
نیروگاه  نیاز  مورد  سوخت  هستیم  تلاش  در  کرد: 
و  تامین  شده  تکمیل  که  رود  میان  مگاواتی   25

وارد مدار شود و  در زمستان در شمال خوزستان 
تامین کند. را  این منطقه  نیاز  مورد  بار  از  بخشی 
دشت بزرگ ادامه داد: برای تابستان 1401 نیز لازم 
است که توجه به پروژه محوری و هماهنگی های 
لازم بین شرکت های تولید، انتقال و توزیع در این 
زمینه وجود داشته باشد و تکالیف شرکت توانیر در 
این خصوص اجرایی و به سرانجام برسد.وی گفت: 
باید  و  دارد  زیادی  اهمیت  خوزستان  در  انرژی 
پدافند  موضوع  در  شبکه  از  دائم  مراقبت  و  پایش 
غیرعامل مد نظر قرار بگیرد تا خطری متوجه شبکه 
برق  شبکه  ای  منطقه  پایایی  شورای  نشود.رئیس 
از  مطالبات  وصول  اهمیت  به  اشاره  با  خوزستان 
صنایع ، بیان کرد: برای اتمام به موقع پروژه ها در 
زمان مقرر لازم است که وصول مطالبات از صنایع 
به موقع انجام شود تا بتوانیم هزینه های پروژه ها را 
پرداخت و به سرانجام برسانیم.ارائه گزارش عملکرد 
عبور از پیک تابستان 1400 و تکالیف شرکت ها در 
زمستان پیش رو، از دیگر محورهای نشست شورای 

پایایی منطقه ای شبکه برق خوزستان بوده است.

رئیس اداره مخابرات مینودشت از تبدیل کابل 
به  شهرستان  این  روستاهای  در  زمینی  به  هوایی 
منظور پیشگیری از سرقت خبر داد.مهندس محمدی 
در  شده  انجام  های  پروژه  از  خبر  این  اعلام  ضمن 
با  و  گفت  سخن  مینودشت  شهرستان  مخابرات 
اشاره به اهمیت توسعه ارتباطات مخابراتی به منظور 
رفاه حال مشتریان ، برنامه های توسعه ای در این 
شهرستان را تشریح کرد.وی با تاکید بر اینکه تمامی 

فعالیتهای انجام شده در جهت تامین درخواست های 
مردم و جلب رضایت آنهاست گفت : یکی از طرحهای 
اولویت دار در مخابرات شهرستان مینودشت تبدیل 
کابل هوایی به زمینی است که ضرورت آن به دلیل 
حجم سرقت ها و  اختلال ایجاد شده در ارتباطات 
مخابراتی احساس و  باعث شده در راس فعالیت ها 
قرار گیرد که به همین منظور پروژه  های خوبی  انجام 
شده است.رئیس اداره مخابرات شهرستان مینودشت 

اول  اندازی سایت همراه  راه  و  تاسیس  از  همچنین 
همراه  های  سایت  تکنولوژی  ارتقاء  و  نقطه   4 در 
اول از 2Gبه 4G خبرداد و گفت : ارتباطات همراه 
اول در مناطق روستایی اهمیت ویژه ای داشته و با 
توجه به نیاز مشتریان به سرویس اینترنت همراه ، 
این پروژه در دست اقدام می باشد .مهندس محمدی 
توسعه پورت های اینترنت ، افزایش ظرفیت انتقال ، 
تعویض و جابجایی کافو ، توسعه کابل و ارتقاء رادیو 

را از دیگر طرحهای در حال اجرا برشمرد و افزود : با 
هدف افزیش کیفیت شبکه این طرحها در حال انجام 
می باشد.وی فیبرکشی به نقاط مختلف شهرستان و 
همچنین اجرای فیبر نوری پروتکشن بین آزادشهر به 
مینودشت به طول 25 کیلومتر را از طرحهای مهم در 
دستور کار دانست و ابراز امیدواری کرد تمام تلاشهای 
انجام شده منجر به کسب رضایت حداکثری مردم 

شود.

با  خوزستان  ای  منطقه  برق  شرکت  معاونین  شورای  جلسه 
موضوع سخنان اخیر وزیر نیرو در نشست تخصصی با مدیران صنعت 
مدیرعامل،  که  نشست  این  شد.موضوع  برگزار  کشور  انرژی  و  برق 
معاونین، مشاورین و مدیران مستقل شرکت در آن حضور داشتند، 
سخنان اخیر وزیر نیرو در نشست تخصصی با مدیران صنعت برق و 
انرژی در 23 آذرماه بوده است.در این جلسه سخنان وزیر نیرو تشریح 
مورد  مختلف  موضوعات  در  وی  های  صحبت  مختلف  محورهای  و 
بررسی قرار گرفت و مقرر شد که این رهنمودها در دستور کار قرار 

قرار گیرد.شایان ذکر است  راه، مورد توجه  به عنوان نقشه  گرفته و 
وزیر نیرو در نشست تخصصی اخیر با مدیران صنعت برق و انرژی با 
اشاره به رکورد توسعه پست برق ام الدبس در مدت زمان 15 روز آن 
را نمونه یک کار جهادی خواند که می تواند الگویی در سرعت عمل 
و عمل کردن به وعده ها باشد.به همین دلیل در این نشست محمود 
از محمد  ای خوزستان،  منطقه  برق  مدیرعامل شرکت  بزرگ  دشت 
رضا هنربخش مجری پروژه توسعه پست برق آبرسانی ام الدبس به 
دلیل سرعت عمل در اتمام پروژه در مدت زمان 15 روز قدردانی کرد.

تجلیل از كادر درمان و پرستاران بهداشت ودرمان صنعت نفت اصفهان

در مراسم معارفه سرپرست فرمانداری رشت؛

انتخاب فرمانداران بر عهده بنده است، سهم خواهی را نمی پذیرم

نماد معماری یزد در معرض تهدید

مدیرعامل شرکت گاز استان اصفهان به همراه 
با  نفتی  های  فراورده  پخش  شرکت  مدیرعامل 
اهداء  با  توحید  تخصصی  کلینیک  پلی  در  حضور 
بهداشت  رئیس  امامی  دکتر  خانم  از  تقدیر  لوح 
این  اصفهان و سایر کارکنان  نفت  ودرمان صنعت 
مجموعه به ویژه پرستاران تجلیل کردند.به گزارش 
با  این شرکت  ، مهندس علوی مدیرعامل  بهادری 
اظهار خوشحالی از حضور در جمع پرستاران حاضر 
در جلسه گفت: از کادر درمان صنعت نفت اصفهان 
خانواده  و  همکاران  مشکلات  رفع  جهت  در  که 
می  تشکر  صمیمانه  کنند  می  تلاش  نفت  صنعت 
کنم .وی، با اشاره به اینکه بارها به هنگام حضور در 
مراکز درمانی صنعت نفت شاهد دلسوزی، همکاری 

جایگاه  بوده،  بیماران  به  درمان  کادر  همیاری  و 
پرستاران را رفیع و والا دانست و افزود:بیماران به 
دلیل نیازهای درمانی انتظار کمک و یاری دارند که 
مهربانی  با  و  با سعه صدر  مجموعه  این  پرستاران 
پاسخگو و یاری دهنده آنها هستند.مهندس علوی، 
گفت: طی دو سال گذشته، بیماری کرونا، زحمات 
مجموعه  این  و  کرد  برابر  چندین  را  درمان  کادر 
صنعت  بزرگ  خانوده  به  را  بزرگی  بسیار  خدمات 
نفت و گاز ارائه نمود لذا بر خود واجب می دانم که 
قدردان این زحمات باشم.وی، بیان داشت با توجه 
این  در  همواره  که  مراجعینی  تعداد  و  ازدحام  به 
مجموعه وجود دارد، ضرورری است که آموزش در 
راستای نکات بهداشتی و درمانی در شرکت های 

تا  گردد  بیشتر  اصفهان  نفت  مجموعه صنعت  زیر 
علاوه بر افزایش سلامت افراد مراجعه به این مرکز 
درمانی نیز کاهش یابد.در ادامه مهندس صادقیان 
نیز اظهار داشت: در ارائه خدمات به بیماران تاکنون 
کوتاهی انجام نگرفته و لازم می دانم از نتیجه مثبت 
زحمات شما در پزشکی خانواده و سلامت کار که 
کنم.همچنین،  تشکر  و  تقدیر  بوده  زبانزد  همیشه 
دکترنومهر امامی، نیز در این جلسه از مدیران ارشد 
صنعت نفت اصفهان به خصوص دو مدیر حاضر در 
این جلسه به دلیل رهنمودها و حمایت های آنها 
و  کرد  تشکر  و  تقدیر  کرونایی  شرایط  در  ویژه  به 
ادامه داد:امیدوارم بتوانیم مشکلات منطقه اصفهان 
را مرتفع و برای سلامت جمعیت تحت پوشش خود 

در آینده قدم های بهتر و مؤثرتری برداریم.وی، از 
نتیجه مثبت دیدار مدیران صنایع نفت اصفهان با 
مدیر عامل سازمان در عید نوروز سخن گفت و یکی 
اجرای  در  تسریع  و  مهم  های  اتفاق  را  آن  آثار  از 
از حمایت مهندس  بیان کرد و  پروژه هزار جریب 
توحیدبرای  کلینیک  پلی  فعالیت  جهت  علوی 
تشکر  پوشش  تحت  جمعیت  به  رسانی  خدمت 
کرد.دکتر امامی، با ذکر این نکته که کاربری پروژه 
هزار جریب برای ارائه خدمات بیمارستانی در نظر 
گرفته شده است اظهار امیدواری کرد پلی کلینیک 
تخصصی توحید به لحاظ موقعیت جغزافیایی برای 
تحت  جمعیت  به  خانواده  پزشکی  خدمات  ارائه 

پوشش حفظ گردد.

نمی پذیرم،  را  سهم خواهی  اینکه  بر  تأکید  با  گیلان  استاندار 
گفت: اگر افرادی به دنبال نمایندگان بدوند تا برای تعرفه خود امضا 
چرا  نمی پذیرم  را  استانداری   زدن  دور  بنده  که  بدانند  کنند  جمع 
در جلسه  عباسی  است.اسدالله  بنده  عهده  بر  فرمانداران  انتخاب  که 
معارفه حمیدرضا امام پناهی به عنوان سرپرست فرمانداری شهرستان 
به  با توجه  اللهی گفت: در دولت سیزدهم  تودیع علی فتح  و  رشت 
شعارهابی که وجود داشته همه توان خود را برای عملکرد مناسب به 
کار بسته ایم و با توکل به خدا و تکیه بر آرای مردمی در حال انجام 
کار هستیم.استاندار گیلان گفت: دولت رییسی دولت مردمی است و 
از سوی دیگر اعتماد مردم آسیب دیده است، در شرایط سختی کشور 
به گذشته  نباید همیشه  این شرایط سخت  در  و  گرفتیم  تحویل  را 
انتقاد کنیم بلکه باید به افق آینده نگاه کنیم و صیانت از جان مردم 
از اولویت های ما است.وی با اشاره به روند واکسیناسیون اظهار کرد: 
استان گیلان در تزریق واکسن دز اول به 94 درصد و دز دوم به 8۷ 
با  است.عباسی  شده  آغاز  نیز  سوم  دز  تزریق  و  است  رسیده  درصد 
بیان اینکه در گذشته در بحث تامین کالاهای اساسی نگرانی هایی 
وجود داشته است، افزود: امروز این مشکلات کمتر شده است.وی با 
اشاره به اقدامات صورت گرفته در حوزه مسکن اظهار کرد: اقدامات 
کلید  استان  در  مسکن  واحد  هزار   11 احداث  و  است  شده  خوبی 
به تعهدات خود عمل کنیم. تا دو سال آینده  خورده و سعی داریم 

باید  افزود:  گیلان  در  اشتغال  مشکلات  به  اشاره  با  گیلان  استاندار 
بتوانیم از تمام ظرفیت ها همچون اقتصاد دریا و گردشگری استفاده 
کنیم، ضمن حفظ اشتغال موجود جهت توسعه و سرمایه گذاری در 
بخش های جدید بتوانیم از ظرفیت های خود استفاده کنیم.عباسی با 
اشاره به اینکه فرارهای مالیاتی باعث می شد اقدامات اقتصادی دولت 
تحقق پیدا نکند، بیان کرد: بر اساس اختیاراتی که به استانداری اعطا 
شده در این راستا صندوق توسعه استانی ایجاد می شود.وی با تأکید 
بر اینکه مسئولان باید فاصله خود را با مردم کم کنند، افزود: مدیران 
نباید درب را به روی مردم ببندند، بسیاری از مشکلات مردم بودجه و 

اعتبارات نیست بلکه فاصله بین مدیران و مردم است.
عباسی یادآور شد: نباید پشت میز باشیم و مردم دنبال مسئولان 
شود. برگزار  ای  جلسه  هیچ  نباید  نیز  شنبه  سه  روزهای  و  باشند 
 – بر تسریع در تکمیل خطوط آهن رشت  تأکید  با  استاندار گیلان 
آستارا – انزلی بیان کرد: در بخش کشاورزی هم باید دلالی ها را حذف 
بهانه  کاری  با سیاسی  نباید  برسد،  به حق خودش  تا کشاورز  کنیم 
آورده شود و محصولات کشاورزی ما در هر بخشی همچون چای، برنج 
و مرکبات به خارج از کشور برده شده یا به قیمت ارزان فروخته شود.
عباسی در ادامه اظهارات خود فرمانداری شهرستان رشت را بسیار با 
اهمیت برشمرد و گفت: رشت مرکز استان است و باید نگاه ویژه ای 
به رشت داشته باشیم. وظیفه همه است که مسئله پسماند سراوان، 

بتوان  تا  کنند  پیگیری  را  و  گوهررود  زرجوب  رودخانه های  ترافیک، 
برای گردشگری گیلان و رشت درآمدزایی کرد اما در تمام این سال ها 
مورد غفلت واقع شده است.وی با بیان اینکه با تمام وجود با جان و دل 
خدمت می کند، تصریح کرد: اندوخته و تجارب خود را تقدیم استان 
می کنم و در این خصوص از تمام افکار و اندیشه ها استقبال می کنم 
نمایندگان  با  اینکه  بر  تاکید  با  نمی پذیرم.عباسی  را  اما سهم خواهی 
بر  فرماندار  انتخاب  اما  کرد  خواهم  مشورت  استان  غرب  تا  از شرق 
عهده استاندار است، افزود: تشکل های سیاسی نباید دستوری عمل 
کنند بلکه مشورتی صحبت کنند تا انشالله کارها درست انجام شود.
میدوند  نمایندگان  دنبال  به  که  افرادی  کرد:  اظهار  گیلان  استاندار 
تا برای تعرفه خود امضا جمع کنند، بدانند که دور زدن استانداری  
از  اما  است  بنده  عهده  بر  فرمانداران  انتخاب  که  چرا  نمی پذیرم  را 
مشورت ها استقبال خواهم کرد.وی افزود: امام پناهی فرد جوانی است 
که در عرصه سیاسی کار کرده است و باید ایشان هم حواسش باشد 
که برای فعالیت در رشت تمام توان خود را بکار بگیرند. وقتی رییس 
جمهور روز جمعه را کار میکند بر من هم واجب است که از مافوق 
خود اطاعت کنم چون کارهای عقب مانده زیاد است.استاندار گیلان 
در پایان اظهار کرد: بنده زیاد اهل این نیستم که سرعتی کار کنم 
زیرا ضریب خطا بالا میرود. به دنبال جوان گرایی هستیم  و سرعت و 

دقت را درکنار هم در کار پیش خواهیم گرفت.

بادگیر، این سازه خلاقانه یزدی ها که به عنوان نماد معماری یزد 
از  و  گرفته  قرار  تهدید  در معرض  که  شناخته می شود، مدت هاست 
یک سو بی پولی و از سوی دیگر بی نام و نشانی، آنها را تهدید می کند.

محسوب  یزد  خشتی  معماری  شاخص های  از  یکی  بادگیرها، 
می شوند و با قامت برافراشته و سر به فلک کشیده، خنکای مطبوعی 
به خانه های ساخته شده در دل کویر می بخشند اما امروز نه تنها این 
کاربری را ندارند بلکه در حال تخریب هستند. این سازه های خشتی 
که تعدادشان در شهرهای کویری استان یزد کم نیست، با معماری و 
مهندسی معماران سنتی، به بهترین شکل ممکن طراحی شده اند به 
نحوی که با اسکلت بندی با چوب هایی که کارایی هدایت بادهای ورودی 
به بادگیر را بر عهده داشتند، شاهکاری به جای گذشته اند که در دنیا 
بی نظیر است.بادگیرهای یزد فناوری پیچیده ای در دوران خود بودند 
که امروز با وسایل سرمایشی جدید، جای خود را در معماری سنتی از 
دست داده اند اما هنوز هستند افرادی که با علاقه به این سازه معماری، 
به شکل تزئینی آن را در ساختمان های خود اجرا می کنند با این تفاوت 
که بادگیرها دیگر قابلیت خنک کنندگی ندارند و صرفاً یه سازه تزئینی 
به شمار می روند. معماران این دیار کویری برای تلطیف هوای کویر، 

بادگیرهایی را با بالاترین ارتفاع در جهت مشخصی در راستای ورود باد 
خنک به استان یزد طراحی کردند به طوری که خنک ترین هوا به دور 
از گرد و غبارهای محلی، وارد محیط شود و سپس جایگزین هوای گرم 
پایین شده و از سایر جهات، هوای گرم از بادگیر خارج شود.معماران 
این سازه ها داشته اند، چوب هایی که  از  سنتی حداکثر بهره برداری را 
ساختار این بادگیرها که در ابعاد مختلف چند وجهی ساخته می شدند، 
هم سازه را شکل می دادند و هم با خروج از سازه خشتی، راهی برای 
مرمت به شمار می رفتند. در پایین بادگیر، حوضچه هایی قرار داشت 
که هم گرد و غبار هوا را می گرفت و هم با برخورد باد با آب، خنکای 
باد بیشتر می شد و لطافت هوا افزایش می یافت و در برخی از خانه ها 
حتی زیر بادگیرها، راه هایی به سمت زیرزمین ها قرار داشت که مردم 
دیار کویر، مواد غذایی خود را در آن قرار می دادند و یخچال طبیعی 
ایجاد می کردند تا از فاسد شدن آن جلوگیری کنند.بادگیرها حتی در 
آب انبارهای قدیمی نیز کارایی داشتند به نحوی که هم از آلودگی و 
ماندگی آب جلوگیری می شد و هم آب را خنک می کردند. آب از مسیر 
قنات ها وارد آب انبار می شد، با تهویه بادگیرها، سالم می ماند و مردم با 

شیرهای برداشت از این آب استفاده می کردند.

مدیرکل میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری استان یزد 
درباره حفاظت از بادگیرها به خبرنگار مهر گفت: برای حفاظت هیچ 
تنها  نه  است،  تخریب  در حال  بادگیرها  از  بسیاری  نداریم،  اعتباری 
موضوع  این  قدیمی  بناهای  از  بسیاری  درباره  بلکه  بادگیرها  درباره 
مطرح است و حتی در سفر رئیس جمهور هم این موضوع اعلام شد.

که  دارد  واقعیت  این  البته  کرد:  تاکید  فاطمی  سیدمصطفی 
توان وزارتخانه بسیار ناچیز است به طوری که کل اعتبارات عمرانی 
وزارتخانه کمتر از یک سازمان کوچک در استان یزد یعنی حدود 140 
میلیارد تومان است که با آن نمی توان اقدام خاصی انجام داد.بی پولی 
سازه های  و  بادگیرها  از  کامل  اطلاعاتی  بانک  نداشتن  و  سو  یک  از 
معماری از سوی دیگر، سبب شده تا رسیدگی به این نمادهای مهم 
باید، انجام نشود. معاون میراث فرهنگی اداره کل میراث  آنگونه که 
فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری استان یزد نیز در این زمینه با 
بیان اینکه بیش از هزار بادگیر در بافت تاریخی و حریم آن قرار دارد، 
از سال 1394 مرمت  بادگیرهایی که  عنوان کرد: عملیات شناسایی 
شده یا دارای طرح مرمت هستند، آغاز شده و همراه با عکس های قبل 

و بعد از مرمت و نقشه هوایی در دسترس قرار دارد.

فرمانده نیروی دریایی ارتش:
سرعت شناورهای نظامی ایران دو برابر 

می شود
با  گفت:  ارتش  دریایی  نیروی  فرمانده 
سرعت  دیزلی  موتورهای  ساخت  و  طراحی 
پیدا  افزایش  برابر  دو  به  دریا  در  ما  شناورهای 

خواهد کرد.
افتتاح  آئین  در  ایرانی  شهرام  دریادار  امیر 
صنایع  نوآوری  کارخانه  بزرگترین  و  نخستین 
امروز  داشت:  اظهار  بوشهر  در  ایران  دریایی 
اتفاقات خوبی در نیروی دریایی ارتش را شاهد 

هستیم.
مهمی  نقش  جوانان  اینکه  به  اشاره  با  وی 
ارتش  دریایی  نیروی  دستاوردهای  تحقق  در 
داشته اند اضافه کرد: بر پایه توان علمی و صنعتی 
شرکت های دانش بنیان توان دریایی کشور ارتقا 

یافته است.
کرد:  بیان  ارتش  دریایی  نیروی  فرمانده 
با  از ظرفیت علمی و دانشی و صنعتی  استفاده 
فعال در شرکت های دانش بنیان  اولویت جوانان 
را به عنوان اولویت و برنامه مهم در دستور کار 
داریم. وی به تهدیدها و تحریم های دشمنان در 
زمینه های مختلف اشاره کرد و ادامه داد: مثلث 
نیروهای  توان  با  تهدید  و  تحریم  توطئه،  شوم 
مسلح و تدبیر فرمانده کل قوا و حضور دریادلان 
شده  نابود  اقیانوس ها  و  دریاها  عمق  در  ارتش 
در  حضور  برای  اینکه  به  اشاره  با  ایرانی  است. 
عمق دریاها و اقیانوس ها نیازمند سرعت هستیم 
افزود: با استفاده از موتورهای دیزلی که سال ها 
به دنبال آن بوده ایم می توانیم سرعت خود را در 

دریا افزایش دهیم.
وی با اشاره به طراحی و ساخت موتورهای 
خاطرنشان  ایرانی  جوانان  دست  به  دیزلی 
امنیت  و  آرامش  حفظ  برای  موتورها  این  کرد: 
کل  فرماندهی  توجه  مورد  دریایی  محدوده  در 
با  گفت:  ارتش  دریایی  نیروی  فرمانده  قواست. 
ما  سرعت  دیزلی  موتورهای  ساخت  و  طراحی 
و  کرد  خواهد  پیدا  افزایش  برابر  دو  به  دریا  در 
می توانیم حضور مؤثری در هر نقطه ای از دریا که 
انتظار داریم داشته باشیم.وی بیان کرد: ما پا را 
از این هم فراتر گذاشته ایم و به حوزه موتورهای 
سنگین تر ورود کرده ایم و طراحی آن هم انجام 
علمی  معاون  است.با حضور سورنا ستاری  شده 
شهرام  امیردریادار  و  جمهور  رئیس  فناوری  و 
تولید  ارتش، خط  نیروی دریایی  ایرانی فرمانده 
و  نخستین  و  دریایی  دیزل  سنگین  موتورهای 
بزرگ ترین کارخانه نوآوری صنایع دریایی ایران 
دیزل  موتور  از  شد.همچنین  افتتاح  بوشهر  در 
نام  با  بخار  با قدرت 3600 اسب  ایرانی  دریایی 
»مکران 3600« رونمایی شد.در ادامه نیز دو ناو 
موشک انداز بهینه سازی شده »گرز« و »خنجر« 

به نیروی دریایی ارتش در بوشهر پیوست.

به منظور ایجاد اشتغالزایی؛
۲۰۰۰ میلیارد تومان به سربازان مهارت 

دیده کشور اختصاص یافت
کل  ستاد  آموزی  مهارت  قرارگاه  فرمانده 
نیروهای مسلح گفت: اعتباری به میزان دو هزار 
سربازان  اشتغالزایی  ایجاد  برای  تومان  میلیارد 

مهارت دیده کشور اختصاص یافته است.
نشست  در  کمند  زاده  محمدجواد  سردار 
نیروهای  آموزی  مهارت  قرارگاه  عالی  شورای 
مهارت  انواع  آموزش  گفت:  خوزستان  مسلح 
از  یکی  سربازی  دوره  در  سربازان  به  آموزی 
شده  تعریف  سربازان  برای  که  مؤثری  اقدامات 
کل  ستاد  آموزی  مهارت  قرارگاه  فرمانده  است. 
این آموزش مهارت  نیروهای مسلح عنوان کرد: 
سربازان  برای  اشتغال  ایجاد  ساز  زمینه  آموزی 
بعد از پایان خدمت خواهد بود چرا که موضوع 
مهارت آموزی سربازان به یک مطالبه ملی تبدیل 
شده است. وی اظهار کرد: یک سند ملی مهارت 
آموزی و اشتغال کارکنان وظیفه تدوین شده که 
در شورای عالی اشتغال با حضور رئیس جمهور 
بر  علاوه  سند  این  مطابق  که  رسید  تصویب  به 
اجرایی  دستگاه های  همه  به  مسلح  نیروهای 
مهارت  امر  با  تا  شده  داده  مسئولیت  کشور 
قرارگاه  کنند.فرمانده  کمک  سربازان  آموزی 
خبر  مسلح  نیروهای  کل  ستاد  آموزی  مهارت 
داد: در چارچوب اهداف قرارگاه مهارت آموزی تا 
پایان سال 1401 همه سربازان که وارد خدمت 
قرار  مهارت  آموزش  پوشش  تحت  می شوند، 
اعطای  به  اشاره  با  کمند  زاده  سردار  می گیرند. 
تسهیلات به سربازان آموزش دیده گفت: ایجاد 
از  یکی  آموزان  مهارت  اشتغال  برای  تسهیلات 
پردازش شده  آن  به  سند  همین  در  که  اهداف 
هزار  دو  دیده  مهارت  که  کسانی  برای  و  است 
میلیارد تومان تسهیلات پیش بینی شده که در 

برخی از استان ها پرداخت ها شروع شده است.

ساخت سومین مستند شهید بهشتی در 
انتظار اعتبار

مدیرتولید سومین مستند شهید بهشتی از 
نداشتن اعتبار برای ساخت این اثر خبر داد.

سومین  تولید  به  اشاره  با  بهشتی  حمید 
مستند شهید بهشتی اظهار داشت: این مستند 
به  مظنون  فرد  »کلاهی«،  مورد  در  است  قرار 
تیرماه  هفتم  روز  در  مجلس  در  گذاری  بمب 
ساخته شود. وی افزود: همچنین در این مستند 
با خانواده های 32 شهید هفتم تیر نیز مصاحبه 
شهید  مستند  سومین  مدیرتولید  شد.  خواهد 
بهشتی با بیان اینکه حداقل هزینه تولید این اثر 
20 میلیون تومان برآورد شده است، تصریح کرد: 
پیگیری های  رغم  علی  که  است  حالی  در  این 
تولید  برای  شرایط  همه  بودن  آماده  و  مختلف 
این اثر، هنوز هیچ یک از مسئولان فرهنگی در 
استان اصفهان نسبت به پرداخت این هزینه برای 

تولید این اثر همکاری نداشته اند.
با فرماندار اصفهان نیز در  وی گفت: اخیراً 
و  کرده ایم  مکاتبه  مستند  این  ساخت  خصوص 

امیدواریم که نتیجه دهد.
بهشتی با بیان اینکه سومین مستند شهید 
بازه زمانی 60 دقیقه ساخته خواهد  بهشتی در 
شد، تصریح کرد: دو مستند قبل نیز 25 و 28 

دقیقه ای بوده است.

با حضور مدیر مخابرات منطقه گلستان : 
توسعه همراه اول در منطقه شمال 

کشور بررسی شد
گلستان  منطقه  مخابرات  مدیر  حضور  با 
شمال  در  اول  همراه  توسعه  بررسی  جلسه 
که  شهمرادی  غلامعلی  شد.دکتر  بررسی  کشور 
در جلسه بررسی نیازمندیهای اجرای پروژه 8+ 
همراه اول حضور داشت با اشاره به اقدامات انجام 
ارتباطات سیار در استان  شده در جهت توسعه 
 : گفت  و  کرد  راتشریح  رو  پیش  های  برنامه   ،
در قالبت عملیات 8+ همراه اول تا پایان اسفند 
ماه 56 سایت جدید همراه اول در نقاط مختلف 
استان تاسیس خواهد شد.وی تعداد 222 سایت 
را در این پروژه قابل راه اندازی و ارتقاء دانست 
وافزود: از این تعداد 190سایت جدید بوده و بقیه 
مخابرات  یافت.مدیر  خواهند  تکنولوژی  ء  ارتقا 
اول  همراه  تر  باکیفیت  پوشش  گلستان  منطقه 
 : گفت  و  دانست  پروژه  این  اجرای  از  هدف  را 
توسعه ارتباطات سیار باتوزیع عادلانه در استان 
انجام می شود.لازم به یاد آوری است این جلسه 
اول  همراه  ارشد  مدیران  حضور  با  و  بابلسر  در 
ومدیران مناطق مخابراتی گلستان ، مازندران و 

گیلان برگزار شد.

راه اندازی ایستگاه کتاب در مخابرات 
منطقه گلستان

با  گلستان  منطقه  مخابرات  کتاب  ایستگاه 
حضور مدیر منطقه راه اندازی شد .با حضور دکتر 
ایستگاه کتاب در محوطه   ، غلامعلی شهمرادی 
اندازی  راه  گرگان  صلبی  شهید  تلفن  مرکز 
و  عمومی  روابط  پیشنهاد  به  که  طرح  شد.این 
مصوبه شورای فرهنگی اجرا شده است با هدف 
و  بوده  کارکنان  بین  کتابخوانی  فرهنگ  ترویج 
بین  تبادل  ایستگاه کتاب مورد  کتابها در محل 
همکاران قرارگرفته و مطالعه می شود.همچنین 
همکاران می توانند کتابهای خود را در ایستگاه 
امانت  به  همکاران  سایر  استفاده  برای  کتاب  

بگذارند.

پاکسازی جنگل هزارپیچ گرگان 
توسط کارکنان مخابرات منطقه گلستان

کارکنان  توسط  گرگان  هزارپیچ  جنگل 
.در  شد  پاکسازی  گلستان  منطقه  مخابرات 
اجتماعی  مسئولیت  برنامه  اجرای  راستای 
در  حضور  با  گلستان  منطقه  مخابرات  کارکنان 
های  زباله  از  را  آنجا   ، گرگان  هزارپیچ  جنگل 
که  برنامه  کردند.این  پاکسازی  محیطی  زیست 
با حضور دکتر غلامعلی شهمرادی مدیر مخابرات 
از همکاران علاقمند  تعدادی  و  گلستان  منطقه 
ادای  راستای  ،در  برگزار شد  زیسیت  محیط  به 
و  زیست  محیط  به  نسبت  اجتماعی  مسئولیت 

حفاظت از زیست بوم جنگلی اجرا شده است.

سامانه تبدیل کارگاهی خودروها به 
دوگانه سوز مجدداً عملیاتی شد

کردن  دوگانه سوز  کارگاهی  تبدیل  سامانه 
آبان ماه  از چهارم  خودروها که در پی اختلالی 
همکاران  تلاش  با   ، بود  شده  خارج  سیستم  از 
پخش فرآورده های نفتی منطقه گیلان مجددا ً 
دردسترس قرار گرفت و عملیاتی شد .به گزارش 
فرآورده های  ملی پخش  روابط عمومی شرکت 
  gcr.niopdc.ir نفتی منطقه گیلان : درسامانه
کلیه خودروهای عمومی اعم از ) تاکسی درون 
شهری و برون شهری ، وانت بارها و خودروهای 
مسافربرشخصی ، تاکسی تلفنی و اینترنتی( می 
توانند با مراجعه با سامانه مذکور نسبت به ثبت 
نام و دریافت نوبت کارگاهی اقدام کنند .  گفتنی 
سوز  دوگانه  طرح  اجرای  شروع  زمان  از  است 
خرداد   24  ( عمومی  خودروهای  رایگان  کردن 
 ۷00 و  هزار  شش   تاکنون  گذشته(  سال  ماه 
توجه  .با  گازسوز شد  گیلان  در  دستگاه خودرو 
به هزینه های به صرفه سوختگیری و همچنین 
به  طرح  این  از  استفاده  پایین  بسیار  آلایندگی 

مالکین خودروها تاکید می شود .

همزمان با جشنواره پژوهش و فناوری وزارت 
نیرو 14۰۰ صورت گرفت؛

رونمایی از طرح پژوهشی 
هوشمندسازی شبکه توزیع آب با 

استفاده از هوش مصنوعی
همزمان با جشنواره پژوهش و فناوری وزارت 
نیرو 1400، طرح »بررسی امکان هوشمندسازی 
عمیق  یادگیری  الگوریتم  کمک  با  آب  شبکه 
این  شد.  رونمایی  مصنوعی«  هوش  بر  مبتنی 
نظارت  با  فارسانی  جزائری  پدرام  سید  را  طرح 
آب  توسعه  و  بهره برداری  معاونت  انرژی  دفتر 
شرکت آبفای استان اصفهان و دانشگاه صنعتی 
اصفهان با هدف کاهش هزینه های برق مصرفی 
آب  میزان  پیش بینی  و  آب  پمپاژ  ایستگاه های 
بازه  در  شهری  آب  توزیع  شبکه های  مصرفی 

زمانی مشخص  اجرا کرده است. 
»طرح  که  این  بیان  با  فارسانی  جزائری 
با  آب  توزیع  شبکه  هوشمندسازی  پژوهشی 
استفاده از روش های هوش مصنوعی« از تیرماه 
سال جاری در شهر نجف آباد به صورت آزمایشی 
از  بهره برداری  تاکنون  گفت:  است  شده  آغاز 
ایستگاه های پمپاژ آب به صورت دستی و تجربی 
با  شده  سعی  طرح  این  در  اما  شد  می  انجام 
مصنوعی،  هوش  نوین  روش های  از  بهره گیری 
بهره برداری  فرآیند  در  انسانی  نیروی  دخالت 
صورت  به  آب  شبکه  کنترل  و  یافته  کاهش 

هوشمند و الکترونیکی انجام شود.
مشترکین  نارضایتی  به  اشاره  با  وی 
شرکت های آب و فاضلاب از کاهش فشار آب در 
نقاط مختلف افزود: در این طرح فشار شبکه های 
توزیع آب هر منطقه به صورت مجزا پایش شده 
تا بتوان با توزیع عادلانه آب، رضایت حداکثری 
جوان  محقق  شود.این  حاصل  شهروندان 
با  آب  شبکه  هوشمندسازی  اجرای  اولیه  نتایج 
را  از هوش مصنوعی در شهر نجف آباد  استفاده 
پیش بینی  افزود:  و  کرد  توصیف  رضایت بخش 
طرح  این  آینده  سال  تابستان  پایان  تا  می شود 
به صورت آزمایشی و کامل در شهر نجف آباد به 

اجرا در آید.
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